

## 2017 夏 -- 特別活動

### 2017 Summer -- Special Activity

來到這裡學習中文，你是否也想認識更多臺灣人？透過與在地人的交流，進一步更熟悉你所在的地方，和本地的文化風情？甚至，找到一個語言交換，好有更多練習中文的機會？

今年夏天，我們首次和 FRNCi 合作，舉辦兩場國際野餐活動，透過語言程度/母語類別/興趣的分組，讓你遇到志同道合的朋友。並帶入結合臺灣美食與文化的小遊戲，讓大家打破初次見面的陌生隔閡，在玩樂中拉進距離。

6/24 (六) 14:30-17:30 大安森林公園

7/2 (日) 14:30-17:30 大安森林公園

這是一個結識各國友人的好機會，本組學員在 6/16 前完成報名，並於 6/16 (五) 11:00-13:30 至本組辦公室繳費者，可享有優惠價格 NTD150 唷！

報名：<http://pics.ee/msv2>

詳情：<https://www.facebook.com/events/1494954020556926>

Coming here to study Chinese, do you want to meet more Taiwanese people?

Through their eyes, you may know better about the environment you are living in now as well as Taiwanese cultures. You may also have better chances to practice Chinese by finding a language exchange partner.

This summer, we have cooperated FRNCi, hosting 2 picnics.

We will divide participants into groups according to their language levels/mother tongue/interests and hobbies. And there will be games combined with Taiwanese cuisine and culture that promote the interactions between each participants.

June 24 (Sat.) 14:30-17:30 Daan Forest Park

July 2 (Sun.) 14:30-17:30 Daan Forest Park

This is a good chance to meet people from all over the world.

Our CLD students who register before 6/16 and pay in CLD office between 11:00-13:30 on 6/16 (Fri.) will have a special price of NTD150!

Registration: <http://pics.ee/msv2>

Detailed information: <https://www.facebook.com/events/1494954020556926>

